
Protokoll styrelsemöte Borås Bandy 
 
 
Styrelsemöte  
Datum: 2023-01-12 kl 17.30 
 
Plats: Google meet/BAIK-stugan 
 
Närvarande: Peter Fredriksson 
  Emil Edberg 
  Maria Magnusson 
  Tomas Wennström (Google meet) 

Niklas Wennström (Google meet) 
Samuel Kjellqvist (Google meet) 
Magnus Chröisty (Google meet) 

 
Ej närvarande:  
   
 
 

o Mötet öppnades av ordförande Peter Fredriksson 
 

o Val av sekreterare: Maria Magnusson 
 

o Val av justerare: Peter Fredriksson 
 

o Godkännande av dagordning 
 

o Rapporter 
o Kioskdatum allmänhetens åkning 
o Medaljer till barnen för skridskokul och U13 
o Fritidsbanken tider 
o Betalning skridskokul/U13-hur fungerar det tekniskt 
o B-laget 
o Ryssarnas hemresa (när) 
o Avtal med spelare baserat på närvaro 
o Antagande av Borås bandys policy 
o Arenamöte med kommunen 25/1 10.00 
o Övriga frågor 
o Nästa möte 
o Mötet avslutas 

 
o Genomgång av protokoll från senaste mötet 

 
o Rapporter 

 
o Ekonomi 
 
Stabil likviditet. 
Skatteskulden är betald. 
Täckningsgraden på de inbetalningar vi väntat oss är mycket god. 
Underlag för deklaration kommer att komma till klubbens adress. 
LOK-stöd ansökt för höstterminen – prel. bidrag ca 4000kr. 

   
 



o Sport/senior 
 
Vi vet att vissa spelare kommer att sluta inför nästa säsong. Gruppen 
kommer därmed bli svagare. 
Enkät till truppen för att se vilket engagemang man är villig att lägga på 
spel och träning kommer att skickas ut så snart som möjligt. 

 
o Ungdom 

 
Skridskokul går bra. Fortsatt många barn som deltar. Ca 30st varje gång. 
U13 vann sin första hemmamatch – målfest! 
Idrottsskolan startar v3 med barn från Sjöbo och Myrås. Ca 10 barn 
kommer att komma och Klas hjälper till. 
Avslutning för Skridskokul ses över. 
 

 
o Marknad 

 
Match- och bollsponsorer jagas till våra hemmamatcher. Mål 2500*2 per 
match vilket vi ej uppnått. 
Vi har idag dragit in 377 000kr, med en målbild på 400 000kr. 
 
10-års jubileums fest 
 Lokal klar – 0kr 
 Diskussion med arrangör pågår genom Summerburst kontakter. 
 Datum behöver sättas – en lördag efter SM finaler? 
 Oklart hur mycket intäkterna kan bli. 
 
Svar angående de ansökningar som gjorts till RF/Sisu Västra Götaland 
har nu kommit och Borås Bandy kommer få 30.000kr inom 7 dagar för det 
vi utför. 28.000kr för ett a conto förfarande för ”utbildningsinsatser enligt 
ansökningar”(ledarutbildningar, skridskokurs med material, 
sjukvårdsutbildning/utbildning, sekretariatutbildning, domarkurs, 
styrelseutbildning med övernattning och föreläsare mm. 
”Lokala projekt” potten har vi ett a conto på Intersport på 20.000kr där 
Intersport fakturerar RF/Sisu. Förslag är att reducera fakturan från Kosa 
genom den här dealen. 
Totalt värde för klubben blir 78.000kr 
 
Faktura för arbetskläder från Kosa Sport ska ha skickats senast fredag 
13/1 kl 12.00. 
 
V7 Sportlov – streetgames med ishockey mm. 
 
Ismaskiner stripade med korrekta sponsorer (3st) och QR koder under 
mellandagarna. 
 
Partnertavla klar. Inväntar rätt tejp från Skyltproduktion. Monteras lördag 
14/1. 
 
Skridskokul skylt med sponsorer färdigproducerad och klar att sätta upp. 
 
Meshtyg vepor med sponsorer monteras upp på lördag 14/1 av 
Magnus/Peter/Alex och Conny. 
Besparing ca 12.000kr+ moms.  



10.000kr a conto hos Skyltproduktion, vepor kostat ca 4000kr mer är de 
10.000 kr vi har. 
 
Avtal med Effektiv på 3år kommer signeras så snart Magnus och Mathias 
Svensson hinner mötas. 

 
 
 

o Kioskdatum för allmänhetens åkning under sportlovet. 
Tider där vi kommer att finnas på plats på Boda behöver sättas direkt. 
Förslag att ha öppet för försäljning under ca 3 timmar mellan 11-16. 
 

o Kioskdatum lördagar 
Niklas skickar kallelse till A-laget för att bemanna upp för försäljning mellan 
11-15. 
Peter förbereder kiosken. 

 
o Fritidsbanken tider 

Bemanning ska starta upp igen. 
Förslag: Fredagar 16.00-18.00 (Ev. från 15.00). Lördagar 11.00-15.00. 

 
o Betalning skridskokul/U13-hur fungerar det tekniskt 

Förslag: Swish med barnets namn. Om man önskar annan betalningsmetod 
kontaktar man Samuel. 
 

o B-laget 
Oklart vem som kan hålla i laget.  
Önskemål om att justera till andra speldagar för att kunna få till spel. 
 

o Ryssarnas hemresa (när) 
Senast 15 mars, annars måste visum sökas om. 
Petra tittar på biljetter runt 8-12/3. 

 
o Avtal med spelare baserat på närvaro 

Avtalen bör ses över där det ska framgå att viss närvaro behöver uppnås. 
Niklas tar fram förslag. 

 
o Antagande av Borås Bandys policy 

Tomas har tagit fram ett dokument som vi lägger upp under dokument på 
laget.se 

 
o Arenamöte med kommunen 25/1 kl 10.00 

Tomas Wennström deltar. Peter hoppas kunna delta på mötet också. 
Barackerna ryktas försvinna? Vad händer om vi kör ett A-trupp nästa år. Vad 
kommer finnas klart på Boda isåfall? 

 
o Medaljer till barnen för skridskokul och U13 

Peter kollar om det finns medaljer som går att återanvända, annars beställer vi 
hem detta inför avslutningen. 
 
 
 
 
 
 



o Övriga frågor 
Kakservice. Start så snart som möjligt och sälja tom v 6. 
 
Matcher för A-laget: Bra arrangemang kring våra hemmamatcher 
 
Reseersättning: Inskickade underlag bör utbetalas omgående 
  
 

o Nästa möte 
 
9/2 kl 17.30 BAIK-stugan 
 

o Mötet avslutas 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Vid protokollet    Justeras    Justeras 
 
 
…………………………  ………………………….  …………………… 
Maria Magnusson   Peter Fredriksson   Namn justerare 


